
Zápis z 13. zasedání Akademického senátu DFJP ve volebním období 2021–2024, konaného 

12. 6. 2023 od 10.00 hodin v zasedací místnosti děkanátu DFJP (DA-01016) 

Přítomni:  Ing. Aleš Hába, Ph.D., Ing. Roman Hruška, Ph.D., Ing. Jan Chocholáč, Ph.D., Ing. 
Pavel Lopour, Ph.D., Ing. Tomáš Michálek, Ph.D., Ing. Petr Nachtigall, Ph.D., Ing. 
Jiří Nožička, Ph.D., Ing. Monika Skalská, Ph.D., Ing. Petr Vnenk, Ph.D., Ing. 
Michaela Postupová Novotná, Ing. Jiří Šlapák, Ing. Petr Šohajek, Ing. Šárka 
Vančurová 

Omluveni:  Ing. Jan Pokorný, Ph.D., Natálie Parlagi 

Hosté:  doc. Ing. Libor Švadlenka, Ph.D., Ing. Lucie Tucauerová, doc. Ing. Ladislav Řoutil, 

Ph.D., Ing. Michaela Ledvinová, Ph.D., doc. Ing. Marie Sejkorová, Ph.D. 

Program zasedání: 

1. Zahájení, schválení skrutátorů. 
2. Projednání a schválení programu zasedání AS DFJP. 
3. Výroční zpráva o činnosti DFJP za rok 2022. 
4. Výroční zpráva o hospodaření DFJP za rok 2022. 
5. Rozpočet DFJP pro rok 2023. 
6. Různé. 
7. Závěr. 

1. Zahájení, schválení skrutátorů. 
Předseda AS DFJP, dr. Michálek, zahájil zasedání v 10.03 a přivítal přítomné senátory 

i hosty. V době zahájení zasedání bylo přítomno 12 senátorů. 

Předseda AS DFJP navrhl skrutátory pro toto zasedání: Ing. Jan Chocholáč, Ph.D., a Ing. 
Petr Nachtigall, Ph.D. Hlasování se zúčastnilo všech 12 přítomných senátorů, kteří se většinově 
vyslovili pro návrh. Navržení skrutátoři tak byli schváleni. 

Hlasování: pro 11; proti 0; zdržel se 1. 

2. Projednání a schválení programu zasedání AS DFJP. 
Předseda AS DFJP seznámil přítomné s navrženým programem zasedání a uvedl, že 

příslušné materiály byly senátorům zaslány v dostatečném předstihu před zasedáním. K navr-
ženému programu zasedání nikdo nevznesl žádné připomínky, a proto dal předseda AS DFJP 
o programu hlasovat. Hlasování se účastnilo všech 12 přítomných senátorů, kteří se jedno-
myslně vyslovili pro návrh. Program zasedání tak byl schválen. 

Usnesení 2023/04/01:  
Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera projednal a schválil program 13. zasedání 
Akademického senátu Dopravní fakulty Jana Pernera konaného dne 12. 6. 2023 od 10.00 
hodin. 

Hlasování: pro 12; proti 0; zdržel se 0. 

3. Výroční zpráva o činnosti DFJP za rok 2022. 
Předseda AS DFJP uvedl tento bod programu a předal slovo předkladateli, kterým je 

děkan DFJP. Děkan, doc. Švadlenka, stručně představil předkládaný materiál. 

10.08 – přichází senátor Ing. Šohajek 



Následovala diskuse, ve které vystoupil dr. Vnenk (připomínky formálního charakteru 
k některým formulacím a údajům v tabulkách) a dr. Hába otevřel otázku zveřejňování osob-
ních údajů. Do diskuse se zapojili doc. Švadlenka, Ing. Tucauerová a dr. Michálek. Po proběhlé 
diskusi k tomuto bodu dal předseda AS DFJP hlasovat o návrhu usnesení, pro který se vyslovilo 
všech 13 přítomných senátorů. Návrh usnesení byl tedy přijat. 

Usnesení 2023/04/02:  
Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera projednal a schválil Výroční zprávu o čin-
nosti Dopravní fakulty Jana Pernera za rok 2022 po zapracování formálních připomínek 
vzešlých z diskuse. 

Hlasování: pro 13; proti 0; zdržel se 0. 

4. Výroční zpráva o hospodaření DFJP za rok 2022. 
Předseda AS DFJP uvedl tento bod programu a předal slovo předkladateli, kterým je 

děkan DFJP. Děkan, doc. Švadlenka, poděkoval paní tajemnici a Ekonomické komisi AS DFJP za 
přípravu a projednání materiálu a okomentoval předkládanou výroční zprávu. 

Stanovisko Ekonomické komise AS DFJP shrnul předseda komise, dr. Nožička, který 
poděkoval paní tajemnici a dále uvedl, že připomínky komise již byly vypořádány v rámci 
projednávání zprávy s paní tajemnicí a že komise doporučuje materiál ke schválení. 

Jelikož nebyly k předkládanému materiálu žádné další připomínky, dal k tomuto bodu 
předseda AS DFJP hlasovat o návrhu usnesení, pro který se vyslovilo všech 13 přítomných 
senátorů. Návrh usnesení byl tedy přijat. 

Usnesení 2023/04/03:  
Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera projednal a schválil Výroční zprávu o hos-
podaření Dopravní fakulty Jana Pernera za rok 2022. 

Hlasování: pro 13; proti 0; zdržel se 0. 

5. Rozpočet DFJP pro rok 2023. 
Předseda AS DFJP uvedl tento bod programu a předal slovo předkladateli, kterým je 

děkan DFJP. Děkan, doc. Švadlenka, stručně představil návrh rozpočtu. 

Stanovisko Ekonomické komise AS DFJP shrnul předseda komise, dr. Nožička, který 
poděkoval paní tajemnici a uvedl, že komise doporučuje materiál ke schválení. 

V následné diskusi se dr. Michálek zeptal na výkonnost a vytížení jednotlivých kateder 
(s ohledem na realizovaná úsporná opatření) a na stav příprav rekonstrukce budovy DC. Na 
otázky reagoval děkan, doc. Švadlenka. Jelikož nebyly k předkládanému materiálu žádné další 
připomínky, dal k tomuto bodu předseda AS DFJP hlasovat o návrhu usnesení, pro který se 
vyslovilo všech 13 přítomných senátorů. Návrh usnesení byl tedy přijat. 

Usnesení 2023/04/04:  
Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera projednal a schválil rozpočet Dopravní 
fakulty Jana Pernera pro rok 2023, jehož návrh je uveden v dokumentu „Konstrukce a struk-
tura rozpočtu DFJP na rok 2023“. 

Hlasování: pro 13; proti 0; zdržel se 0. 

Děkan, doc. Švadlenka, poděkoval akademickému senátu za projednání a schválení 
předkládaných materiálů. 



6. Různé. 
Předseda AS DFJP připomněl, že dne 15. 6. 2023 končí funkční období stávajícího před-

sednictva AS DFJP, a tudíž bude nutné na příštím zasedání zvolit předsednictvo nové. Dále 

podal informace z AS UPCE (příští zasedání AS UPCE je plánováno na úterý 27. 6. 2023, proběh-

ne hybridní formou a projednávány mají být mj. změny Studijního a zkušebního řádu UPCE a 

Statutu UPCE). 

Ing. Šlapák vznesl dotaz k posunutí termínu promocí a sponzí DFJP vůči termínu stano-

venému s velkým předstihem harmonogramem akademického roku, jelikož tento posun způ-

sobuje komplikace některým studentům. Dotaz zodpověděl děkan, doc. Švadlenka, který 

uvedl, že původně plánovaný termín bohužel koliduje s jeho jinými pracovními povinnostmi, a 

proto rozhodl o posunutí termínu; v případě komplikací se studenti mohou obracet přímo na 

něj. V návaznosti na podobnou situaci v minulém akademickém roce byla diskutována mož-

nost zástupu děkana na akademickém obřadu a děkan slíbil, že příště se již toto nestane. 

Dále se Ing. Šlapák zeptal na aktuální stav přihlášek ke studiu na DFJP a na 2. kolo přijí-

macího řízení. Dotaz zodpověděla proděkanka, dr. Ledvinová. 

7. Závěr. 
Předseda AS DFJP poděkoval všem za účast a zasedání v 10.55 ukončil. Příští řádné 

zasedání AS DFJP je plánováno na středu 11. října 2023. 

Zapsal: Tomáš Michálek 


